
From: Karl H. Nilssen <khnilssen@gmail.com> 
Sent: 1. mai 2020 00:15 
To: Kommune, Vegårshei 
Subject: Nedklassifisering av kommunale veier 
 
Nedklassifisering av kommunale veier, høringsuttalelse 
 
Undertegnede har hytte ved Eksjø, og vil være berørt av en eventuell nedklassifisering av 
Slettåsveien. 
Som deltidsinnbyggere i kommunen har vi benyttet oss av de kommunale veiene som uten 
problemer binder de forskjellige delene av kommunen sammen, vi trives her og vil gjerne fortsette 
med det. 
En eventuell privatisering av de kommunale veiene vil føre til en rekke ulemper og økte kostnader. 
 
     Dersom veiene privatiseres vil dette i første omgang føre til at det må opprettes egne veilag for 
hver enkelt vei som da må administrere bl. a. vedlikehold, brøyting og innkreving av penger fra 
oppsittere og hytteeiere. Totalt mer unødvendig administrasjon og økte kostnader. 
 
     I neste omgang kan det antas at det på enkelte av veiene kommer bommer eller andre 
betalingsmetoder som begrenser almenhetens tilgang til naturområdene. Vi antar at det ikke er i 
kommunestyrets interesse å gjøre kommunen mindre attraktiv som friluftsområde. Eventuelle 
bommer vil bety vanskeligere tilgang for nødetatene. 
 
     Privatiseringen vil kunne  gjøre Vegårshei  mindre attraktiv for potensielle hyttebyggere. Dette vil 
igjen ramme lokalt næringsliv. 
 
Forslaget må avvises. 
 
Vennlig hilsen 
Karl Hagerup Nilssen 
 
 


